
OBEC RAŽŇANY 
OBECNÝ ÚRAD RAŽŇANY, 082 61 Ražňany, Hlavná 235/62 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

ZÁPISNICA 
 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Obce Ražňany 

spísaná v Ražňanoch, dňa 25.01.2024 od 18.30 do 20.45 hod. 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Prítomní: - poslanci:             Viliam KIŠEĽA 

                                                           Mgr. Marta KOŽÁROVÁ 

  Nikola IŽARIKOVÁ 

     Mária SMETANKOVÁ 

                                                           Mgr. Juraj TULEJA  

Bc. Imrich HORŇÁK 

     Ing. Slavomír KOŽÁR, MBA     

  - starosta obce: Radovan ROKOŠNÝ  

  - zapisovateľ:  Adriana REPASKÁ  

     

Neprítomní:   Ing. Roman LOUČKA 

        Mgr. Katarína HEREDOŠOVÁ, Dis. Art 

Hostia:     Igor Škvarla 

                                                 Ing. Peter Šimon 

                                                            

Program: 

 
 1. Otvorenie 

 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 3. Voľba návrhovej komisie 

 4. Kontrola uznesení 

 5. Schválenie zmeny rozpočtu v roku 2024 – zmena rozpočtových opatrení 

 6. Žiadosti občanov 

 7. Rôzne 

 8. Interpelácie 

      9. Záver 

                                                                                                                                                                                               

                                                                                                                                               

 

Priebeh zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

K bodu 1. Otvorenie. 

 

 Starosta obce privítal poslancov na riadnom zasadnutí OcZ a oboznámil poslancov           

s programom: 

       



Za program dávam hlasovať: 
 HEREDOŠOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za  / / / /  / / / 7 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný /     /    2 

Program bol jednohlasne schválený. 

 

 

Uznesenie č. 1/2024 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program obecného zastupiteľstva. 

 

                                                                                                                                                                      

K bodu 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

         Starosta obce navrhol za zapisovateľku Adriánu REPASKÚ a overovateľov zápisnice  

Nikolu IŽARIKOVÚ a Mgr. Juraja TULEJU. 

 Za návrh dávam hlasovať: 
  HEREDOŠOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za  / / / /  / / / 7 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný /     /    2 

 Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Uznesenie č. 2/2024 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje za zapisovateľku Adriánu REPASKÚ a overovateľov 

zápisnice Nikolu IŽARIKOVÚ a Mgr. Juraja TULEJU. 

 

K bodu 3. Voľba návrhovej komisie. 

 

  Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mária SMETANKOVÁ, Viliam KIŠEĽA  a Ing. 

Slavomír KOŽÁR. 

 Za návrh dávam hlasovať: 
 HEREDOŠOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za  / / / /  / / / 7 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný /     /    2 

 Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Uznesenie č. 3/2024 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje do návrhovej komisie Máriu SMETANKOVÚ, Viliama 

KIŠEĽU a Ing. Slavomíra KOŽÁRA. 

 

K bodu 4. Kontrola uznesení 

 

Uznesenie č. 114/2023 - splnené 

Obecné zastupiteľstvo v Ražňanoch schvaľuje plán zasadnutí obecného zastupiteľstva  na rok 

2024  

Uznesenie č. 115/2023 - splnené 



Obecné zastupiteľstvo v Ražňanoch schvaľuje plán kultúrno-spoločenských akcií na rok 2024. 

Uznesenie č. 116/2023 – splnené 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 14/2023. 

Uznesenie č. 117/2023 – splnené 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 15/2023. 

Uznesenie č. 118/2023 – splnené 

Obecné zastupitelstvo v Ražňanoch schvaľuje návrh kontrolnej činnosti hlavnej kontrolorky na 

rok 2024. 

Uznesenie č. 119/2023 – splnené 

Obecné zastupiteľstvo v Ražňanoch schvaľuje VZN č. 1/2023 o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

Uznesenie č. 120/2023 – splnené 

Obecné zastupiteľstvo  v Ražňanoch schvaľuje VZN č. 2/2023 o dani z nehnuteľností na území 

obce s navrhovanou zmenou. 

Uznesenie č. 121/2023 – splnené 

Obecné zastupiteľstvo v Ražňanoch schvaľuje poskytnutie finančnej dotácie na záujmové 

vzdelávanie pre 1 žiaka podľa priloženého zoznamu s trvalým pobytom na území Obce 

Ražňany vo výške podľa žiadosti príslušného CVČ, maximálne však 20,00 € na žiaka a 

kalendárny rok 2024.  

Termín poskytnutia dotácie:    do 30. 4. 2024 za obdobie od 1.1.2024 do 30.6.2024, 

      do 31.10.2024 za obdobie od 1.9.2024 do 31.12.2024. 

Uznesenie č. 122/2023 – splnené 

Obecné zastupiteľstvo v Ražňanoch berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolorky k návrhu 

rozpočtu obce Ražňany na rok 2024 a k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2025-2026. 

Uznesenie č. 123/2023 – splnené 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočet obce Ražňany na rok 2024 

Uznesenie č. 124/2023 – splnené 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie rozpočet obce Ražňany na r. 2025-2026. 

Uznesenie č. 125/2023 – splnené 

Obecné zastupiteľstvo v Ražňanoch schvaľuje 

- Nadobudnutie nehnuteľného majetku do majetku obce  

Nadobudnutie nehnuteľného majetku do majetku obce bude riešené v súlade s článkom 5 zásad  

o hospodárení a nakladaní s majetkom obce, ktorým sa určujú spôsoby nadobudnutia majetku 

do vlastníctva obce.  

 

- Predmetom nadobudnutia je polovica (1/2) majetkového podielu Prešovského 

samosprávneho kraja (PSK) na stavbe – Ražňany- Sabinov – cyklistický chodník.  

 

PSK vlastní na predmetnej stavbe tohto času majetkový podiel 3.000.000/10.475.478.  

Obec Ražňany nadobudne ½ tohto podielu, tzn. Majetkový podiel 1.500.000/10.475.478. 

Nadobudnutie ½ majetkového podielu PSK bude odplatné, a to za kúpnu cenu 1,00 €. 

Uznesenie č. 126/2023 – splnené 

Obecné zastupiteľstvo v Ražňanoch schvaľuje odmenu pre hlavnú kontrolorku vo výške 200,-

eur.  

 

Uznesenie č. 4/2024 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu uznesení zo dňa 15.12.2023 

 

 

 



K bodu 5. Schválenie zmeny rozpočtu v roku 2024 – zmena rozpočtových opatrení 

 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 

Starosta obce Ražňany predkladá obecnému zastupiteľstvu v Ražňanoch na prerokovanie návrh 

na zmenu rozpočtu. V súlade s ods. 2 písm. e) §14 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov predkladám 

obecnému zastupiteľstvu návrh na rozpočtové opatrenie – navýšenie rozpočtových 

prostriedkov v časti bežný rozpočet príjmy v sume 11 150,00 eur, navýšenie v časti finančné 

operácie schváleného rozpočtu v sume 3 200,00 eur,  navýšenie vo výdavkovej časti bežný 

rozpočet v sume 13 130,00 eur, presun vo výdavkovej časti bežný rozpočet v sume 14 180,00 

eur, navýšenie vo výdavkovej časti kapitálový rozpočet v sume 8 650,00 eur, pričom sa menia 

celkové príjmy a celkové výdavky. 

 

Za schválenie rozpočtového opatrenia č.1/2024 dávam hlasovať: 
 HEREDOŠOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za  / / / /  / / / 7 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný /     /    2 

Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Uznesenie č. 5/2024 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1/2024  

 

K bodu 6. Žiadosti občanov 

Starosta obce predložil žiadosť pána Ing. Stanislava Šimona ohľadom zmien a doplnkov č. 

9/2023 územného plánu obce, v ktorom poslancov upovedomuje o skutočnosti, že spojovacia 

cesta v časti Konopiská je v schválenom územnom pláne obce a že sa nejedná o spojovaciu 

cestu, ale o cestu Novej ulice. Dúfa, že na základe všetkých uvedených skutočnosti žiadosť 

o zrušenie navrhovanej komunikácie v schválenom územnom pláne obecné zastupiteľstvo 

zamietne.  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu a súčasný platný stav územného plánu v 

časti Konopiská: 

 HEREDOŠOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za  / / / /  / / / 7 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný /     /    2 

Návrh bol vzatý na vedomie. 

 

Uznesenie č. 6/2024 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu a súčasný platný stav územného 

plánu v časti Konopiská. 

 

Starosta obce predložil žiadosť o prerokovanie územného plánu obce Ražňany podaný pani 

Solárovou, pani Dzuríkovou a pánom Karnišom. V žiadosti uvádzajú, že navrhovanou zmenou 

územného plánu a rozšírením stavebného územia v časti Konopiská stratila prepájacia cesta 



význam a odporúčajú len jednu prepájaciu cestu vzadu, ktorá ma z technických dôvodov väčší 

význam.  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o prerokovanie územného plánu obce Ražňany 

a návrh o zrušení prepájacej cesty.  

 HEREDOŠOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za  / / / /  / / / 7 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný /     /    2 

Návrh bol vzatý na vedomie. 

 

Uznesenie č. 7/2024 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o prerokovanie územného plánu obce 

Ražňany a návrh o zrušení prepájacej cesty.  

 

Starosta obce predložil žiadosť pána Ing. Petra Šimona o posúdenie návrhu zmien a doplnkov 

č. 9/2023 územného plánu obce v ktorom poslancov informuje o nesúhlasnom stanovisku 

prepájacej komunikácie MO 6,5/30 v časti Konopiská a navrhuje nové riešenie, z ktorým 

súhlasí aj vlastník parcely 717/45 Andrej Šimon a taktiež Ing. Ľudmila Solárová – vlastníčka 

par. 717/88. 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o posúdenie návrhu zmien a doplnkov č. 

9/2023 územného plánu obce a súhlasné stanoviská susedných vlastníkov parciel. 

 HEREDOŠOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za  / / / /  / / / 7 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný /     /    2 

Návrh bol vzatý na vedomie. 

 

Uznesenie č. 8/2024 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o posúdenie návrhu zmien a doplnkov č. 

9/2023 územného plánu obce a súhlasné stanoviská susedných vlastníkov parciel. 

 

O slovo sa prihlásil pán Igor Škvarla, ktorý obecnému zastupiteľstvu odprezentoval možnosť 

výstavby bytových domov v časti oproti cintorínu, kde v súčasnosti je vlastníčkou pani 

Karnišova a má záujem tento pozemok predať. Poslanci požadujú doložiť návrh budúcej 

možnej výstavby bytových domov.  

 

K bodu 7. Rôzne 

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s vyhlásenou výzvou poslancov 

PSK na predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie pre rok 2024 v zmysle VZN PSK č. 

98/2023 o poskytnutí dotácie z vlastných príjmov PSK. 

Starosta obce odporúča zapojiť sa do programu 1 „Šport“ – dokončenie certifikovaného 

workout ihriska pre deti a mládež. Obec sa bude podieľať minimálne 20% spolufinancovaním 

a žiadosť je potrebné podať do 19.2.2024. 



Za zapojenie sa do výzvy dávam hlasovať: 

 HEREDOŠOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za  / / / /  / / / 7 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný /     /    2 

Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Uznesenie č. 9/2024 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zapojenie sa do výzvy poslancov PSK na predkladanie 

žiadosti na poskytnutie dotácie pre rok 2024 v zmysle VZN PSK č. 98/2023 o poskytnutí 

dotácie z vlastných príjmov PSK. 

 

Člen komisie na vyhodnotenie ponúk Imrich Horňák oboznámil poslancov obecného 

zastupiteľstva s vyhodnotením ponúk predložených do obchodnej verejnej súťaže vyhlásenej 

obcou Ražňany na nájom nebytových priestorov v stavbe so súpisným č. 137 evidovaná na LV 

č. 1182, katastrálne územie Ražňany. Komisia sa zišla na obecnom úrade 15.1.2024 o 17,00 

hod. v zložení p. Loučka, p. Kožár, p. Kožárová, p. Kišeľa a p. Horňák. Komisia konštatuje, že 

spoločnosť Borsalino KE, s.r.o. splnila všetky podmienky súťaže a odporúča starostovi obce 

s touto spoločnosťou uzatvoriť zmluvu o nájme nebytových priestorov. Druhá ponuka, ktorá 

bola prijatá, nesplnila kritéria vyhlásenej obchodno-verejnej súťaže.  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu komisie a odporúča starostovi obce 

uzatvoriť zmluvu o nájme nebytových priestorov so spoločnosťou Borsalino KE s.r.o.  

 HEREDOŠOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za  / / / /  / / / 7 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný /     /    2 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie. 

 

Uznesenie č. 10/2024 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu komisie a odporúča starostovi obce 

uzatvoriť zmluvu o nájme nebytových priestorov so spoločnosťou Borsalino KE s.r.o.   

 

Starosta obce oboznámil poslancov s listom od pani Mgr. Kataríny Heredošovej, DIS.art., 

v ktorom oznamuje o vzdaní sa mandátu poslankyne Obecného zastupitelstva obce Ražňany a 

dôvodoch vzdania sa. Ďakuje za doterajšiu spoluprácu a praje starostovi, poslancom a 

zamestnancom obecného úradu veľa správnych a úspěšných rozhodnutí.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie oznámenie o vzdaní sa mandátu poslankyne obecného 

zastupiteľstva obce Ražňany Mgr. Kataríny Heredošovej DIS.art. 

 HEREDOŠOVÁ HORŇÁK KIŠEĽA KOŽÁR KOŽÁROVÁ LOUČKA IŽARIKOVÁ SMETANKOVÁ TULEJA Spolu 

Za  / / / /  / / / 7 

Proti           

Zdržal sa           

Neprítomný /     /    2 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie. 

 



Uznesenie č. 11/2024 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie oznámenie o vzdaní sa mandátu poslankyne 

obecného zastupiteľstva obce Ražňany Mgr. Kataríny Heredošovej DIS.art. 

 

K bodu 8. Interpelácie  

 

Poslanci sa zaoberali:  

- prípravou kultúrno-spoločenskej akcie Čerešňobranie a navrhujú zvolať komisiu, ktorá 

prerokuje program Čerešňobrania, 

- ponukou mesta Sabinov na odkúpenie adventného venca, ktorý sme mali v súčasnosti 

v prenájme, 

- prípravou a zabezpečením obecnej zabíjačky, ktorá sa bude konať 27.1.2024, 

v priestoroch spoločenského pavilónu, 

- zhodnotením obecnej akcie Mikuláš a budúcim návrhom adresnejšieho zabezpečenia 

Mikulášskych balíčkov. 

 

Poslankyňa Mária Smetanková upozornila na nefunkčné verejné osvetlenie na ulici Čerešňová 

a orez stromov v miestnom parku. 

Poslanec Juraj Tuleja upozornil na exkrementy na chodníkoch a nutnosť upozornenia majiteľov 

psov na túto skutočnosť.  

Poslanec Imrich Horňák upozornil na nedodržiavanie povinnosti parkovania mimo chodníkov. 

 

 

K bodu. 15. Záver 

 

Starosta obce poďakoval za účasť na zasadnutí a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

v Ražňanoch. 

 

       

 

 

         Radovan ROKOŠNÝ 

                starosta obce 

 

 

 

Zapisovateľ: 

   Adriana REPASKÁ  

         

 …………………………… 

 

Overovatelia:  

  Nikola IŽARIKOVÁ  

 

........................................... 

                 

 

     Mgr. Juraj TULEJA   

    

…………………………… 


